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Govor Crvene kraljice (Stephanie South - Red Queen) u Kin Ha 
- (dan pre 21.12.2012) 
 
Dobro jutro! 
 
Meditirala sam celog dana na najglavnije tačke za komunikaciju. Kao što znamo, u igri je mnogo 
realnosti baš sada.  
 
Kao što mnogi od vas znaju, a možda neki i ne znaju - Hose Argueljes/Valum Votan i ja smo 
živeli u Australiji i planirali smo da budemo povučeni u osamu za 21. decembar. Onda je on 
iznenada napustio planetu, i ja sam planirala da ostanem povučena u miru u Australiji. A onda, u 
Lunarnoj luni (septembar) povukla sam se u osamu na 28 dana i na Kin 95 sam izašla napolje i 
ugledala četiri broda. Tri broda su bila u obliku bele sfere, koje su se kretale u cik-cak, a četvrti 
brod je bio veoma veliki i treperio je crveno i plavo. Videla sam viziju Palenkea a onda sam 
osetila zvezdu Sirijus i znala sam da treba da dođem. Ali u početku nisam želela da to uradim. 
 
Međutim, tri dana kasnije, isti brod se ponovo pojavio. Samo jedno crveno-plavo i ja sam znala 
da treba da dođem. Potvrda je bila pre tri dana na Plavu galaktičku noć, kada smo išli ka Don 
Marzo Quetzal i Silvijinoj zajednici (napomena: Don Marzo Quetzal je čuvar dugog računa, onaj koji vodi 
ceremoniju zatvaranja ciklusa u Palenkeu). Kad smo stigli: NLO - da, tačno 108 dana od Kina 95.  
 
Ja znam da Valum Votan klima glavom. Ovo je samo da vam dam malo pozadine.  
 
Mi svi znamo da je ovo bila božanska koreografija od naše zvezdane braće i sestara. I 
neverovatno je samo kad se pogleda okolo i vidi sa kime smo zapravo završili ovde na 
zatvaranju ciklusa! Imam Hoseovu sliku sa sinom Džošom iz 1987. godine. On nosi majicu na 
kojoj piše "gde ćeš biti 21.decembra 2012?". Tako je on ovde sa nama prisutan u svom fizičkom 
pepelu, koji će biti ponet na ceremoniju sutra - a to će biti neverovatna ceremonija.  
 
Kad sam saznala da treba da dođem ovde sama molila sam se za pomoć i osećam da su Don 
Marko i Silvija odgovor na te molitve. Da bi obezbedila njihovu podršku  i sa dubokom vezom 
prema Argueljesu/Valum Votanu - sve je premostio ili povezao Lwx, Beli magnetni pas koji je 
pomogao da se sve ovo poveže. Ja znam da je sve ovo bilo potpuno božanski koreografisano  i 
mi samo treba da rastvorimo sve ono što mislimo da je to bilo, ili sve ono što mislimo da će biti. 
Ja sam morala da rastvorim sve da bi stigla ovamo. 
 
Ostavila sam moju lepu kuću, kola - sve - i ne mogu se vratiti. Ali to je znak, jer ceo hologram 
naše poznate  stvarnosti se preokreće. I kao što mnogi od vas znaju, iz Faktora Maja, ovaj ceo 
ciklus od 5125 godina je deo galaktičkog informacionog zraka - iz koga se isključujemo sutra. 
Mi smo na samom kraju tog informacionog zraka.  
 
Ovaj zrak je bio vremenski program otpuštanja koji nas je doveo u ovaj precizan momenat u 
vremenu sa svim ovim divnim ljudima koje vidimo!  
 
Tako je ovaj galaktički zrak bio premisa Faktora Maja i celokupnog rada Valum Votana. Onda, 
šta to znači? 
 
To je informacioni zrak sa celim teretom  informacije vremenskog oslobađanja koja je usmerena 
kroz Sunce od različite galaktičke inteligencije zato što smo svi deo planetarnog programskog 
inženjeringa. Znači, ovaj galaktički zrak je usmeren kroz Sunce i uskladišten u centar Zemlje, 
kristalno jezgro u obliku oktaedra, gde je uskladišteno proročanstvo Pakal Votana. Tako je centar 
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Zemlje kao centralni kontrolni panel Vremenskog broda - kroz Sunce - koje nije ono što izgleda. 
To je zvezdana kapija.  
 
Informacija - kao što mnogi od nas znaju čak i sada ima mnogo NLO objekata koji ulaze i izlaze 
iz Sunca.To je fokalna tačka.  
 
Ovaj naročiti galaktički zrak sada se isključuje, a novi galaktički zrak dolazi za novi ciklus. Ali 
prvo, za sve nas koji smo ovde u ovom veoma dubokom momentu u vremenu, ovo je vreme 
velike sinteze svih znanja svih tradicija - sa potvrdom da su svi glasnici jedan glasnik: Buda, 
Hrist, Muhamed, Kecalkoatl, Abraham, Mojsije - svi oni! Svi su oni bili deo programa  
vremenskog oslobađanja  koji vodi ka nečemu...  
 
Sada kada smo na zatvaranju ciklusa, možemo početi da osećamo unutar sebe, ili da dozvolimo 
sintezu svih ovih bića i svih ovih znanja da se poravnaju (centriraju) unutar nas. Da bi smo 
prepoznali pravo značenje "In lak′ech" je da znamo da svi glasnici, proroci, uzneseni učitelji - svi 
oni žive unutar nas.  
 
Svi kodovi Zakona vremena, sav rad koji je odradio Argueljes/Valum Votan, i takođe odajemo 
počast Bolon Ik/Lojdin za pomaganje u postavljanju temelja za sve nas - da je na kraju svrha 
praćenja puteva sinhronijskog reda ujedinjenje naših umova i srca. To je značenje proročanstva 
Pakal Votana. Proročanstvo Pakal Votana kaže da ćemo na zatvaranju ciklusa, svi da se 
ujedinimo kao jedan um, ujedinjeni u vremenu kao jedan um, jedno srce. 
 
Pre smo bili izdeljeni i rascepkani u manje različite grupe. Ali sada je vreme da shvatimo da je 
svaki deo veoma važan - da je deo celine.  
 
Značenje kalendara 13 luna/28 dana i što mnogi ljudi ne shvataju je da je to u stvari ujedinjujuća 
matrica. Sve je uključeno unutar 13 luna/28 dana - dugi račun, svi lunarni kalendari, svi 
kalendari - to je glavna ujedinjujuća matrica. Pakal Votan je bio glavni sinhronijski ujedinitelj. 
 
Znači, mi smo na kraju velike sinteze. U pripremi za novi zrak na dan Galaktičkog semena/26. 
jula 2013.godine. Od sada, do tog datuma mi prolazimo kroz sedam mističnih luna koje su vreme 
integrisanja i sintetizovanja, i više od toga, svo znanje. 
 
Kao što znamo, ceo naš solarni sistem se menja - naša DNK se poboljšava, sva naša realnost 
koju poznajemo - svo naše znanje bazirano na tome kako smo ga poznavali  do sada preokreće se 
u nešto novo. Zato je u ovo vreme tako važno da obustavimo sve što mi mislimo da jeste - a 
ljubav je uvek odgovor, i da održimo  naša srca stvarno, stvarno otvorena i ne u strahu već u 
ljubavi zato što je tu novo svetlo i nove energije koje žele da uđu. A mi želimo da budemo 
najčistiji mogući instrument, zato što kada ta nova energije uđe mi treba da znamo kako daje 
kanališemo u pravom smeru - kroz ljubav, kroz muziku - i kroz učenje kako da stvarno vodimo 
dijalog jedni sa drugima na višem nivou. 
 
Mi svi igramo različite arhetipove i sve više i više shvatamo to, zato što će u novom ciklusu 
važna stvar biti gajenje našeg holona - ili četvoro/peto dimenzionalnog sopstva. Ali pre nego što 
stignemo tamo, reći ću vam moju viziju u grobnici Crvene kraljice 2000. godine, zato što je to 
veoma bitno za ono što se dešava sada.  
 
To je bilo pre nego što sam bila sa Valum Votanom, odveli su me u Palenke, i noć pre odlaska 
do grobnice nebo je bilo puno brodova - na dan Belog spektralnog psa.  
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Sledećg dana, kad sam stala na stepenice osetila sam da se moj yoni otvorio i ja sam ušla unutra i 
videla svetlo a onda sam otišla dole, dole, duboko unutar sebe. Išla sam sve dublje i dublje dok 
se nisam našla u centru Zemlje i videla sam kontrolni panel koji povezuje sve piramide kroz 
elektronske linije sile. Skrivena kundalini energija Zemlje čeka da bude aktivirana. Buđenje 
zmijske duge.  
 
Ovo nas vodi ka celokupnom problemu naše realnosti sada, koji proizilazi nazad ka ženskoj i 
muškoj dualnosti. Sve proizilazi iz toga muško protiv ženskog i isceljenja ovih muških i ženskih  
energija.  
 
Kao što znamo mi ulazimo u novi ciklus koji je ženstveniji - ali ne tako da žene dominiraju već 
da se uravnoteži. Da uravnoteži sve nas. Zato što je svo nasilje koje vidimo da se dešava na 
Zemlji danas, disharmonija između muških i ženskih energija.  
 
 
Danas je Spojitelj svetova: Mars - i naravno, juče, Zmija je bila Maldek. To je seks i smrt. I sve 
što je rodjeno od seksa umire. Ovo je, znači, naša glavna dilema na planeti  - zato što životna sila 
nije bila pravilno kanalisana.  Kanalisana je za destrukciju - puške, tehnosfera, atomska bomba - 
zloupotreba seksa, životne sile, koja stvar smrt. 
 
U novom ciklusu moramo da naučimo kako da pravilno kanališemo našu životnu silu i to je 
značenje duginog mosta. To je odgovarajuće kolektivno kanalisanje naše životne sile  - da se 
kreira duga mira.  Dugin most već postoji - mi samo treba da podignemo našu vibraciju da bi ga 
videli.  
 
To što je rečeno, u poslednjih 9 godina u mom  šegrtovanju sa Valum Votanom mi smo istražili 
svaki aspekt muško ženske realnosti, ili smo videli sve programe koje muško i žensko igraju na 
ovoj planeti. Tako se naši odnosi jedno prema drugom menjaju. Mi moramo naučiti kako da 
budemo u odnosu na mnogo višem nivou zato što su poslednjih 5125 godina bile ciklus 
povećane disfunkcije.  
 
Disfunkcionalne porodice, i tako dalje - toliko mnogo dece bez roditelja kroz nepravilnu 
upotrebu životne sile. Sve što vidimo je dualnost seksa i smrti što je proročanstvo Telektonona 
Pakal Votana.  
 
Naravno, ima još mnogo, mnogo toga i mnogo dimenzija koje možemo istražiti ali za sada 
isceljivanje muških i ženskih energija je ključ svega, jer je to jedina stvar koja će isceliti celu 
planetu. 
 
Možemo otići zaista daleko i meditirati i kanalisati tako daleko, ali zemljino jezgro nas zove 
nazad na posao, da prevaziđemo sve dualnosti. U novom ciklusu naše nove magične moći će biti 
vraćene. I sa mogućnošću pune regeneracije svih ćelija svih tela. I mi svi znamo da je majka 
Zemlja mnogo moćnija nego što joj bilo ko odaje priznanje - u treptaju oka ona može promeniti 
sve - i SVE će biti isceljeno... naši najviši snovi koje smo imali kao deca su stvarni. 
 
Zato je tako važno da je moto Don Marzo Quetzal-a : "verujem, znači stvaram". Mi smo svi 
samo deca, zvezdana deca i moramo da se setimo i da budemo veoma ponizni (smerni) prema 
našem kreatoru.  
 
Kreator je taj koji vidi kroz oči svih nas baš sada, koji čuje kroz uši svih nas. On/ona, Kreator, 
Alah, Hunab Ku, Galaktički izvor, je veoma srećan kad mu se obraćamo i kad mu ukazujemo 
poštovanje. Ja ću koristiti opštu reč "Bog", zato što je, ono što sam ja naučila, Bog mnogo 
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zabavan! I nije tako strašan, i uvek je tu - mi imamo dubokog prijatelja koji boravi u nama - 
možete ga zvati bilo kojim imenom, ali on nas nikada ne prosuđuje i uvek nas voli bezuslovno, 
bez obzira šta mi mislimo ili radimo, on je sveopraštajuće dobročinstvo: čista bezuslovna ljubav 
koja prihvata sve nas baš sada.  Nikada nikoga ne izostavlja - svako je uključen - ljubav je 
iznutra.  
 
Novi ciklus predstavlja uskrsnuće bezuslovne ljubavi. U ovoj novoj realnosti, kao što smo rekli 
glavni ključ je kultivacija našeg višedimenzionalnog sopstva. Tako se krećemo iz jednog stanja 
bića u drugo, kao ovo fizičko telo, ko god mislili da jesmo - i ako baš sada dobro zajedno 
otvorimo naša srca i naše umove i osetimo naše galaktičko biće unutar nas.  To je ponovno 
pisanje svih naših starih programa i to regeneriše svaku našu ćeliju. To je glavna inteligencija. 
Ona može da radi bilo šta. To je magija! 
 
Zato stvarno moramo da verujemo u najviši najviši  najviši san, zato što u ovom momentu baš 
ovde mi formiramo spiritualnu bateriju. Ima toliko patnje, kao što znamo, na našoj planeti 
upravo sada - i svo isceljivanje i ljubav koju baš sada osećamo mi posvećujemo svim svesnim 
bićima. Zato upravo sada u svojim srcima samo osetite bića koja pate i pošaljite im LJUBAV. 
Svuda na planeti, samo pomislite baš sada da mnogi ljudi mole za pomoć, mole za olakšanje, 
mole za isceljenje. Hajde onda da čujemo njihove molitve i da uputimo naše molitve Kreatoru da 
odgovori njihovim molitvama i da proširi njihovu ideju o tome šta je moguće! 
 
Kao što sam rekla, mi smo na kraju ovog galaktičkog zraka, to znači da nešto veoma veoma 
novo dolazi, i to je ZAISTA uzbudljivo! Treba da se setimo da treba sanjati VIŠE i sanjati kao 
što deca sanjaju i da znamo da je raj ovde - i bolje od toga! ... ...  ... 
 
Sve ovo je deo mog šegrtovanja sa Hose Argueljesom/Valum Votanom - transmisija uma 
galaktičkih Maja, GM108X  je više od kodova. Svi kodovi su tu da nam pomognu da dignemo 
svoju frekvenciju na viši nivo postojanja! Ne treba da budemo fanatici - ne na silu! Zato što je 
put galaktičkih Maja kroz rezonancu. To znači da, sa bilo kim da ste, budite u rezonanci sa njim - 
ne primoravanjem ili nagovaranjem - nego kroz ljubav i rezonancu sve će se transformisati.  
 
Ponovo želim da  - sve što ja pričam i jedini razlog zbog koga sam ovde i jedini razlog zbog 
koga smo svi mi ovde je usled vizije i napornog rada Hose Argueljesa/Valum Votana - 
fokusirajmo se na njega na momenat. Osetite ga kako je nasmešen i smeje se - jer baš pre nego 
što je otišao rekao mi je da se setim da je sve ovo kosmička šala. Nije slučajno da je 
preminuo/vazneo se tačno 1328 godina posle Pakal Votana. 13 luna - 28 dana. 
 
Znači, ima mnogo mnogo magije! Ključ je da mi želimo da formiramo, mi želimo sada da 
budemo tako ujedinjeni kao jedno biće. Veoma je važno da to uradimo za celu planetu. A sutra 
na našoj ceremoniji to će biti najfantastičnija stvar ikad! Zato što to kreiramo i što smo najviši 
snevači.  
 
Pre nego što sam došla ovamo dobila sam od Intonirane ruke ovu kristalnu lobanju od kvarca 
boje dima da je odnesem u Palenke.  A zatim sam dobila ovu - (veća svetla lobanja). Ovu 
tamniju mi je dao muškarac. A onda sam dobila ovu drugu od žene koja je čuvar kristalne 
lobanje u Australiji i ona mi je saopštila da joj je rečeno da mi je preda da je odnesem u Palenke 
- a njeno ime je Zmija zvezdane duge! Ima puno duga i stvarno je veoma moćna lobanja! 
 
Kad sam dobila ove dve lobanje, prvu od muškarca a drugu od žene - a njihovi galaktički potpisi 
u zbiru daju kin 34 - početak Začaranog sna! Pomislila sam da to predstavlja dve grobnice - 
grobnicu Pakal Votana i grobnicu Crvene kraljice. Osim što sam primetila da je muška manja i 
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tamnija - izvinite! Mislila sam da je to interesantno (... smeh ...) a  da ova druga ima duge! I tako, 
kada sam ih dobila znala sam da je to savršeno. 
 
Kad sam saznala da dolazim ovamo - bila sam povučena u osamu u Australiji skoro dve godine - 
moralo je da mi dođe mnogo leptirića i budila bih se u sred noći osećajući kao da se vrtim kroz 
vrtloge. Ali osećam kao da je to bila metafora za ono što kolektivno doživljavamo na planeti 
upravo sada. Kad vam je poznata realnost oduzeta to je zaista dobro jer onda nemate šta da 
izgubite! 
 
Ponovo sam, kao što sam već rekla, molila za pomoć, i kada sam srela Don Marco Quetzal-a, 
Kin 7, desilo se trenutno prepoznavanje - on je čista duša - i njegova divna supruga Sylvian koja 
je potpuno nesebičan sluga Najvišem. Ako smo istiniti kada se molimo onda duh to zna i 
povezuje nas sa ljudima sličnih vibracija. Nikad nije ono što mislimo da će biti, ali možete da 
kažete kad je neko istinit ili ne. Tako sam osetila odgovor na molitve (u njima) i osećam da Hose  
Argueljes/Valum Votan radi kroz Don Marka u korist ujedinjenja Dugog računa i 
Sinhronometra.  
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